
Rada Gminy Bielsk Podlaski 
Sesja 

Protokół nr X/2019 

X Sesja Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 29 sierpnia 2019 r. 

 

Obrady rozpoczęto 29 sierpnia 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:39 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych Rady Gminy. 

Obecni: 

1. Jerzy Bajena 

2. Andrzej Borowski 

3. Mikołaj Car 

4. Jerzy Chilkiewicz 

5. Walenty Gałuszewski 

6. Mikołaj Kiryluk 

7. Alina Korszak 

8. Jan Kowalczuk 

9. Alina Kruk 

10. Albin Misiuk 

11. Stanisław Olszewski 

12. Jerzy Onacik 

13. Jerzy Pac 

14. Lucyna Tkaczuk 

15. Anatol Grzegorz Tymiński 

Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Osoby zaproszone na sesję: 

1. Raisa Rajecka – Wójt Gminy 

2. Anatol Filipiuk – Zastępca Wójta Gminy 

3. Nadzieja Sokołowska – Skarbnik Gminy 

4. Jan Wołosowicz – Radca Prawny 

5. Sołtysi Sołectw Gminy Bielsk Podlaski – (frekwencja 88%) 

Lista obecności osób zaproszonych na sesję stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 

1. Otwarcie sesji. 

 



- Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI otworzył  X Sesję Rady Gminy 

Bielsk Podlaski.  

- Zgodnie z obowiązującym prawem, przypomniał o obowiązującym rozporządzeniu w 

sprawie ochrony danych osobowych w skrócie zwanym RODO wskazującym na ochronę 

danych osobowych osób fizycznych. Przypomniał, że sesja jest rejestrowana i archiwizowana 

na stronie internetowej gminy. Osoba ujawniająca dane osobowe niezgodnie z prawem ponosi 

pełną odpowiedzialność za ich upublicznienie. 

- Głosowania radnych będą się odbywały za pomocą tabletów.  

- Poprosił radnych o potwierdzenie kworum poprzez wciśnięcie odpowiedniego przycisku na 

tablecie. 

- Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. Przewodniczący stwierdził, że w  sesji 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum do prowadzenia obrad rady gminy i 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

- Przewodniczący przywitał serdecznie: 

 wszystkich radnych, 

  Panią Wójt RAISĘ RAJECKĄ,  

 Zastępcę Wójta - Pana ANATOLA FILIPIUKA,  

 Skarbnika Gminy – Panią NADZIEJĘ SOKOŁOWSKĄ,   

 Panią mecenas AGNIESZKĘ DOWGIER 

 pracowników Urzędu Gminy,  

 sołtysów, 

 oraz wszystkich przybyłych gości, w szczególności radnego Sejmiku Województwa 

Podlaskiego – Pana IGORA ŁUKASZUKA 

 

2. Ustalenie porządku obrad. 
- Zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z propozycją porządku obrad oraz projektami uchwał, 

wszyscy radni otrzymali w formie elektronicznej. Przewodniczący Rady Gminy 

poinformował, że na posiedzeniu Komisji radni pozytywnie zaopiniowali wniosek Wójta 

Gminy o wprowadzenie do porządku sesji punktu: „Powzięcie uchwały w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących sporządzenia Lokalnego programu 

rewitalizacji dla Gminy Bielsk Podlaski na lata 2019-2023”. 

- Odczytał aktualną propozycję porządku sesji: 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 21 czerwca 2019 r. 

4. Powzięcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 

5. Informacja o spływie podatków i opłat od osób fizycznych i prawnych do budżetu 

gminy za 2018 rok i I półrocze 2019 roku.  

6. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Bielsk Podlaski na lata 2019-2026.  

7. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok.  

8. Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsk Podlaski.  

9. Powzięcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej 

Powiatowi Bielskiemu.  



10.  Powzięcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków oraz przekazania go do uzgodnienia organowi regulacyjnemu.  

11. Powzięcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego w sprawie dostawy wody na teren Gminy Boćki z ujęcia hydroforni 

„Bolesty”.  

12. Powzięcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 r.  

13. Powzięcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Szkoły Podstawowej w 

Augustowie od obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.  

14. Powzięcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego w oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski oraz ustalenia przerw w pracy oddziału 

przedszkolnego.  

15. Powzięcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków 

i klubów dziecięcych.  

16. Powzięcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski.  

17. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski (Knorydy).  

18. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski (Kotły).  

19. Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi na działalność Wójta Gminy Bielsk 

Podlaski.  

20. Powzięcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących 

sporządzenia Lokalnego programu rewitalizacji dla Gminy Bielsk Podlaski na lata 

2019-2023. 

21. Sprawozdanie z pracy Komisji Rady Gminy Bielsk Podlaski za I półrocze 2019 r.  

22. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym 

od dnia 21 czerwca 2019 r. do dnia 28 sierpnia 2019 r.  

23. Interpelacje i zapytania radnych.  

24. Odpowiedzi na interpelacje.  

25. Wolne wnioski i informacje.  

26. Zamknięcie obrad.  
 

- Propozycji wprowadzenia zmian w porządku nie zgłoszono.  

- Radni przystąpili do głosowania.  

- Radny JAN KOWALCZUK zgłosił problem techniczny z tabletem, więc głosował przez 

podniesienie ręki. 

Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 



Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad X Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

3. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 21 czerwca 2019 r. 
Protokół z IX Sesji Rady Gminy z dnia 21 czerwca 2019 r. został sporządzony, doręczony 

radnym w formie elektronicznej i udostępniony do wglądu w pok. 113 Urzędu Gminy. 

Uwag do protokołu nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 21 czerwca 2019 roku.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Przed przystąpieniem do realizacji kolejnego punktu porządku sesji, Przewodniczący Rady 

Gminy udzielił głosu Panu IGOROWI ŁUKASZUKOWI – radnemu Sejmiku Województwa 

Podlaskiego. Na wstępie bardzo pozytywnie ocenił wygląd Sali konferencyjnej, która po 

remoncie stała się  nowoczesną salą posiedzeń. Wyjaśnił, że Jego wizyta jest związana z 

trwającymi pracami Województwa nad budżetem 2020 roku. Zwrócił się do radnych o 

zdefiniowanie  swoich potrzeb w tym zakresie, wskazanie elementów infrastruktury w swoim 

okręgu zarządzanej przez Województwo i określenie,  jakiego wsparcia oczekują. IGOR 

ŁUKASZUK mówił o najważniejszych drogach z punktu widzenia Gminy Bielsk Podlaski, 

do których należy m.in. droga Bielsk Podlaski – Hajnówka, którą  zaliczono do dróg istotnych 

pod względem strategicznym. Powiedział też o potrzebie wprowadzenia do budżetu budowy 

ścieżki rowerowej na odcinku Bielsk – Hołody. Wniosek w tej sprawie w ub. Roku został 

przez radnego zgłoszony do budżetu, ale odrzucono go. Radny podkreślił, że w gruncie 

rzeczy jest zrozumienie radnych wojewódzkich w tej sprawie, więc warto  ponownie podjąć 

ten temat. Aby ułatwić ujęcie tego zadania do budżetu, poprosił o wsparcie w postaci 

zbierania podpisów mieszkańców popierających tę inicjatywę.. Powiedział również o drodze 

Bielsk Podlaski – Narew, która od niedawna jest drogą wojewódzką. Stan poboczy tej drogi 

nie jest najlepszy i wymaga naprawy, zgłoszona przez radnego interwencja w tej sprawie nie 

odniosła jeszcze skutku. Mówił o koncepcji przedłużenia ścieżki rowerowej wzdłuż tej drogi  

W dalszej kolejności powiedział też o drodze Bielsk Podlaski – Wyszki przez wieś 

Augustowo. Jest już dokumentacja chodnika, jaki będzie budowany w tej drodze. Wyraził 

nadzieję na wprowadzenie do budżetu przyszłorocznego środków na ten cel. 

 Zaapelował o aktywność radnych, wsparcie podejmowanych działań i przekazywanie 

wniosków również za pośrednictwem Pani Wójt. Wyraził nadzieję na wspólne spotkania w 

celu realizacji inicjatyw we wspólnym interesie.  

Do radnego IGORA ŁUKASZUKA zgłoszono pytania: 

 Radny JERZY ONACIK 

- Zaproponował przedłużenie budowy ścieżki rowerowej z Bielska nawet do Hodyszewa. A 

nie tylko do Topczewa. Uzasadniając swoją propozycję wyjaśnił, że każdego roku jest 

organizowana pielgrzymka tą trasą i są problemy z zapewnieniem bezpieczeństwa 

pielgrzymom w związku z poruszającymi się tą drogą tirami.  

Radny IGOR ŁUKASZUK zgodził się z tą koncepcją i zapewnił, że będzie ją wspierał. 

Ponownie poprosił o wsparcie tej inicjatywy podpisami mieszkańców. 

Radny JERZY BAJENA 



- Zapytał, na jakim aktualnie etapie jest budowa drogi krajowej Nr 19. 

Odpowiadając na to pytanie Pan IGOR ŁUKASZUK zaznaczył, że nie leży w kompetencji 

Sejmiku Województwa Podlaskiego, Jest to element sieci dróg europejskich (Via Carpatia), 

ale odcinek podlaski jest traktowany trochę po macoszemu i jest przewidziany jako ostatni 

etap do realizacji. Jedyne, co ruszyło do przodu – to decyzje środowiskowe. Są decyzje dot. 

odcinka od Białegostoku do Powiatu Bielskiego, wkrótce będą decyzje dot. kolejnego odcinka 

w kierunku Siemiatycz. Po wydaniu tych decyzji nie będzie przeszkód formalnych do 

rozpoczęcia inwestycji. Inwestycja jest dla mieszkańców gminy i miasta priorytetową. Radny 

wspomniał o innej priorytetowej inwestycji drogowej: Białowieża - Hajnówka – Bielsk 

Podlaski – Wysokie Mazowieckie. Jeżeli będzie w dobrym stanie z szerokimi poboczami, to 

pozwoli ona na szybkie dotarcie do stolicy. Są to linie, które pozwalają na komunikację 

również  z zagranicą. 

Radny Jeże RZY ONACIK 

- Powiedział, że z ostatniego pisma GDDKiA wynika, że zostanie przeprojektowany odcinek  

Chlebczyn-Ploski. Zapytał, czy zostanie zmieniony termin z 4 na 8 lat. Jeśli tak, to  nie ma co 

liczyć na szybką realizację. 

Radny IGOR ŁUKASZUK powiedział, że nie zna odpowiedzi na to pytanie. Wyjaśnił, że tej 

kwestii Generalna Dyrekcja nie konsultowała z Sejmikiem. Wyraził nadzieję, że Dyrekcja 

uwzględnia postulaty mieszkańców. Radny zadeklarował, że zorientuje się w tej sprawie, a 

pozyskana wiedzą podzieli się z radnymi gminy. 

Więcej pytań nie zgłoszono. Przewodniczący STANISŁAW OLSZEWSKI podziękował za 

wystapienie. 

 

4. Powzięcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania. 

Wniosek Przewodniczącego Rady Gminy oraz projekt uchwały w tej sprawie wszyscy radni 

otrzymali - Załącznik Nr  4 do protokołu. O przedstawienie wniosku Przewodniczący Rady 

Gminy poprosił Panią BARBARĘ CAR – Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. 

Uwag nie zgłoszono, więc projekt uchwały, po odczytaniu,  został poddany  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę nr X/65/2019 



z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 
Uchwała  stanowi Załącznik Nr 5  do protokołu. 

 

5. Informacja o spływie podatków i opłat od osób fizycznych i prawnych do budżetu 

gminy za 2018 rok i I półrocze 2019 roku. 

Informację w tej sprawie wszyscy radni otrzymali - Załącznik Nr 6 do protokołu. Informację 

przedstawiły Skarbnik Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA oraz Wójt Gminy RAISA 

RAJECKA. Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła informację do wiadomości.  

 

6. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Bielsk Podlaski na lata 2019-2026. 

Wniosek Wójta  Gminy oraz projekt uchwały w tej sprawie wszyscy radni otrzymali - 

Załącznik Nr 7 do protokołu. Propozycje zmian w WPF pozytywnie zaopiniowane przez 

Komisje Rady Gminy,  przedstawiła ANNA NESTERUK  – Zastępca Skarbnika Gminy.. 

Uwag nie zgłoszono, więc projekt uchwały, po odczytaniu przez Przewodniczącego Rady,  

został poddany  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2019-2026..  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę nr X/66/2019 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Bielsk Podlaski na lata 2019-2026.  
Uchwała  stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

7. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

Wniosek Wójta  Gminy oraz projekt uchwały w tej sprawie wszyscy radni otrzymali - 

Załącznik Nr 9 do protokołu. Propozycje zmian w budżecie  przedstawiła ANNA 

NESTERUK  – w poprzednim punkcie. Uwag nie zgłoszono, więc projekt uchwały, po 

odczytaniu przez Przewodniczącego Rady,  został poddany  pod głosowanie. 



Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok..  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę nr X/67/2019 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 
Uchwała  stanowi Załącznik Nr 10  do protokołu. 

 

8. Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy oraz projekt uchwały w tej sprawie wszyscy radni otrzymali - 

Załącznik Nr 11 do protokołu. Projekt uchwały Komisje zaopiniowały pozytywnie. 

Przewodniczący  odczytał wniosek. Uwag nie zgłoszono, więc projekt uchwały, po 

odczytaniu został poddany  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsk Podlaski..  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę nr X/68/2019 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsk Podlaski. 
Uchwała  stanowi Załącznik Nr 12  do protokołu. 

 

9. Powzięcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej 

Powiatowi Bielskiemu. 

Wniosek Wójta Gminy oraz projekt uchwały w tej sprawie wszyscy radni otrzymali - 

Załącznik Nr 13 do protokołu. Został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady Gminy. 

Przewodniczący  odczytał wniosek. Uwag nie zgłoszono, więc projekt uchwały, po 

odczytaniu jego treści oraz załącznika został poddany  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę nr X/69/2019 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej 

Powiatowi Bielskiemu. 
Uchwała  stanowi Załącznik Nr 14  do protokołu. 

 

10. Powzięcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków oraz przekazania go do uzgodnienia organowi regulacyjnemu. 

Wniosek Wójta Gminy oraz projekt uchwały w tej sprawie wszyscy radni otrzymali - 

Załącznik Nr 15 do protokołu. Został on pozytywnie zaopiniowany przez Komisje rady 

Gminy.  Przewodniczący  odczytał wniosek. Uwag nie zgłoszono, więc projekt uchwały, po 

odczytaniu został poddany  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków oraz przekazania go do uzgodnienia organowi regulacyjnemu.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę nr X/70/2019 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków oraz przekazania go do uzgodnienia 

organowi regulacyjnemu. 
Uchwała  stanowi Załącznik Nr 16  do protokołu. 

 

11. Powzięcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego w sprawie dostawy wody na teren Gminy Boćki z ujęcia hydroforni 

„Bolesty”. 

Wniosek Wójta Gminy oraz projekt uchwały w tej sprawie wszyscy radni otrzymali - 

Załącznik Nr 17 do protokołu. Komisje wydały pozytywna opinię. Przewodniczący  odczytał 

wniosek. Uwag nie zgłoszono, więc projekt uchwały, po odczytaniu został poddany  pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 



w sprawie dostawy wody na teren Gminy Boćki z ujęcia hydroforni „Bolesty”..  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę nr X/71/2019 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego w sprawie dostawy wody na teren Gminy Boćki 

z ujęcia hydroforni „Bolesty”. 
Uchwała  stanowi Załącznik Nr 18  do protokołu. 

 

12. Powzięcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 r. 

Wniosek Wójta Gminy oraz projekt uchwały w tej sprawie wszyscy radni otrzymali - 

Załącznik Nr 19 do protokołu. Komisje wydały pozytywna opinię. Przewodniczący  odczytał 

wniosek. Uwag nie zgłoszono, więc projekt uchwały, po odczytaniu został poddany  pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski oraz określenia granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 r..  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę nr X/72/2019 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski oraz określenia 

granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 

września 2019 r. 
Uchwała  stanowi Załącznik Nr 20  do protokołu. 

 

13. Powzięcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Szkoły Podstawowej w 



Augustowie od obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 
Wniosek Wójta Gminy oraz projekt uchwały w tej sprawie wszyscy radni otrzymali - 

Załącznik Nr 21 do protokołu. Został  pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady Gminy. 

Przewodniczący  odczytał wniosek. Uwag nie zgłoszono, więc projekt uchwały, po 

odczytaniu został poddany  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Szkoły Podstawowej w Augustowie od 

obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, Jan Kowalczuk, Stanisław 

Olszewski, Lucyna Tkaczuk 

PRZECIW (8) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Alina Kruk, Albin Misiuk, Jerzy Onacik, Jerzy 

Pac, Anatol Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alina Korszak 

 

Rada Gminy nie przyjęła przedłożonego projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora 

Szkoły Podstawowej w Augustowie od obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin 

zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

 

14. Powzięcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego w oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski oraz ustalenia przerw w pracy oddziału 

przedszkolnego. 
Wniosek Wójta Gminy oraz projekt uchwały w tej sprawie wszyscy radni otrzymali - 

Załącznik Nr 22 do protokołu. Został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje rady Gminy. 

Przewodniczący  odczytał wniosek. Uwag nie zgłoszono, więc projekt uchwały, po 

odczytaniu został poddany  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Bielsk Podlaski oraz ustalenia przerw w pracy oddziału przedszkolnego..  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę nr X/73/2019 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 



zmieniającą uchwałę w sprawie opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego w oddziałach przedszkolnych w 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Bielsk 

Podlaski oraz ustalenia przerw w pracy oddziału przedszkolnego. 
Uchwała  stanowi Załącznik Nr 23  do protokołu. 

 

15. Powzięcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków 

i klubów dziecięcych. 

Wniosek Wójta Gminy oraz projekt uchwały w tej sprawie wszyscy radni otrzymali - 

Załącznik Nr 24 do protokołu. Został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje rady Gminy. 

Przewodniczący  odczytał wniosek. Uwag nie zgłoszono, więc projekt uchwały, po 

odczytaniu został poddany  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i 

klubów dziecięcych..  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę nr X/74/2019 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków 

i klubów dziecięcych. 
Uchwała  stanowi Załącznik Nr 25 do protokołu. 
 

16. Powzięcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy oraz projekt uchwały w tej sprawie wszyscy radni otrzymali - 

Załącznik Nr 26 do protokołu. Został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady Gminy. 

Przewodniczący  odczytał wniosek. Uwag nie zgłoszono, więc projekt uchwały, po 

odczytaniu został poddany  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski..  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 



 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę nr X/75/2019 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk 

Podlaski. 
Uchwała  stanowi Załącznik Nr 27  do protokołu. 
 

17. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski (Knorydy). 

Wniosek Wójta Gminy oraz projekt uchwały w tej sprawie wszyscy radni otrzymali - 

Załącznik Nr 28 do protokołu. Został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady Gminy. 

Przewodniczący  odczytał wniosek. Uwag nie zgłoszono, więc projekt uchwały, po 

odczytaniu został poddany  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski (Knorydy). 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Onacik 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę nr X/76/2019 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski (Knorydy). 
Uchwała  stanowi Załącznik Nr 29  do protokołu. 
 

18. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski (Kotły). 

Wniosek Wójta Gminy oraz projekt uchwały w tej sprawie wszyscy radni otrzymali - 

Załącznik Nr 30 do protokołu. Został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady Gminy. 

Przewodniczący  odczytał wniosek. Uwag nie zgłoszono, więc projekt uchwały, po 

odczytaniu został poddany  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski (Kotły)..  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Onacik 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę nr X/77/2019 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski (Kotły). 
Uchwała  stanowi Załącznik Nr 31  do protokołu. 
 

19. Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi na działalność Wójta Gminy Bielsk 

Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy oraz projekt uchwały w tej sprawie wszyscy radni otrzymali - 

Załącznik Nr 32 do protokołu. Przewodniczący  poinformował, że projekt uchwały jest 

wynikiem opinii wyrażonej przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Odczytał wniosek. 

Uwag nie zgłoszono, więc projekt uchwały, po odczytaniu został poddany  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi na działalność Wójta Gminy Bielsk 

Podlaski. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Pac, 

Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alina Korszak, Jerzy Onacik 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę nr X/78/2019 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie rozpoznania skargi na działalność Wójta Gminy Bielsk 

Podlaski. 
Uchwała  stanowi Załącznik Nr 33 do protokołu. 
 

20. Powzięcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących 

sporządzenia Lokalnego programu rewitalizacji dla Gminy Bielsk Podlaski na lata 2019 

- 2023. 

Wniosek Wójta Gminy oraz projekt uchwały w tej sprawie wszyscy radni otrzymali - 

Załącznik Nr 34 do protokołu. Został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady Gminy. 

Przewodniczący  odczytał wniosek. Uwag nie zgłoszono, więc projekt uchwały, po 



odczytaniu został poddany  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących 

sporządzenia Lokalnego programu rewitalizacji dla Gminy Bielsk Podlaski na lata 2019 - 

2023. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę nr X/79/2019 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących 

sporządzenia Lokalnego programu rewitalizacji dla Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2019 - 2023. 
Uchwała  stanowi Załącznik Nr 35 do protokołu. 

 

21. Sprawozdanie z pracy Komisji Rady Gminy Bielsk Podlaski za I półrocze 2019 r. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Rady Gminy stanowiące Załącznik Nr 36  do protokołu, 

odczytał  radny WALENTY GAŁUSZEWSKI. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI  zauważył nieścisłość w sprawozdaniu w 

miejscu, gdzie podano liczbę posiedzeń Komisji od początku kadencji w ilości 4. Zdaniem 

radnego spotkań było więcej.   

 

22. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie 

międzysesyjnym od dnia 21 czerwca 2019 r. do dnia 28 sierpnia 2019 r. 

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 37 do protokołu. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA na wstępie odniosła się do uwagi radnego ANATOLA 

GRZEGORZA TYMIŃSKIEGO. Wyjaśniła, że sprawozdanie dotyczy okresu I-go półrocza 

2019 r., tj. od stycznia do końca czerwca, kiedy odbyły się 4 wspólne posiedzenia komisji. 

Następnie Pani Wójt odczytała sprawozdanie.. W tekście dotyczącym delegatów do 

Podlaskiej Izby Rolniczej, należało poprawić imię osoby wybranej z „Adam Gołębiecki” na 

„Tomasz Gołębiecki”. Dodatkowo Pani Wójt przypomniała o zasadach funkcjonowania 

funduszu sołeckiego, jaki zostanie wyodrębniony w budżecie gminy w 2020 roku oraz 

sposobie sporządzania wniosków w tej sprawie. Uprzedziła, że nie każdy wniosek 

przedłożony przez sołectwo zostanie zaakceptowany do realizacji, wcześniej wszystkie 

wnioski zostaną poddane ocenie co do zasadności wydatkowania środków na wybrany cel. 

Kilka sołectw takie wnioski już złożyło. Pani Wójt poinformowała o aktualnym etapie 

załatwiania wniosków suszowych. Podziękowała radnemu WALENTEMU 

GAŁUSZEWSKIEMU i Panu TOMASZOWI GOŁĘBIECKIEMU za zaangażowanie w 

pracy komisji suszowej. Aktualnie protokoły są przekazywane do Urzędu Wojewódzkiego. 

- Pani IRENA STASIUK – Sołtys Sołectwa Orzechowicze podziękowała za wykonanie 

remontu świetlicy wiejskiej w Orzechowiczach. Pani Wójt podkreśliła, ze starania Pani sołtys 

przyniosły efekt. Dodała, że takie inwestycje udaje się zrealizować głównie dzięki pracy 



urzędników przygotowujących wnioski o dofinansowanie zadania (świetlice wiejskie, drogi). 

Podziękowała również radnym za podejmowanie decyzji o realizacji tych przedsięwzięć. 

Aktualnie gmina jest na liście oczekujących na decyzje w sprawie dofinansowania 

przebudowy drogi w Orzechowiczach. Z tego działania planowane są jeszcze drogi do 

Dubiażyna i Hołody-  Ogrodniki. Poinformowała również, że Gmina jest na 32 miejscu na 

przebudowę drogi Rajsk-Plutycze. Pani Wójt podkreśliła, że bez zewnętrznych środków 

trudno jest cokolwiek zrealizować ze środków budżetu gminy. Warto z takiego 

dofinansowania skorzystać nawet jeśli jest potrzeba zaciągnięcia kredytu.  

Poinformowała o trwającym remoncie drogi Haćki-Rajsk (również z dofinansowaniem). 

Podziękowała Pani IRENIE TISZUK radnej Rady Gminy poprzedniej kadencji, która 

aktualnie jest sołtysem sołectwa Rajsk za zaangażowanie w realizację tej inwestycji. Jest to 

również sukces mieszkańców Rajska, którzy bardzo zabiegali o dokończenie tej drogi. 

 Pani Wójt poinformowała również o tworzeniu we wsi Łubin Rudołty klubu „Senior+”. Na 

zakończenie poinformowała, że dobiega końca remont Sali konferencyjnej Urzędu Gminy, 

nie wszystkie urządzenia są podłączone (wizja i fonia), stąd pojawiły się w trakcie  sesji 

problemy techniczne związane z obsługą informatyczną. 

 

23. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacji na piśmie nie wpłynęły. 

 

24. Odpowiedzi na interpelacje. 
Brak odpowiedzi. 

 

25. Wolne wnioski i informacje. 
W dyskusji wzięli udział: 

- Radny JERZY ONACIK nawiązując do podjętych jakiś czas temu uchwał w sprawie 

przystąpienia do opracowania planów zagospodarowania przestrzennego wsi Augustowo, 

zapytał, czy zostały już podjęte decyzje w sprawie, jeśli nie to dlaczego ? 

Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK poinformował, że w dniu dzisiejszym został 

ogłoszony przetarg na wykonawcę sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego dla 5 obszarów wsi Augustowo. Dalsza procedura będzie prowadzona zgodnie 

z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

- Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zasygnalizował problem nieprzejezdności 

niektórych dróg z powodu zakrzaczenia Część dróg w czynie społecznym została udrożniona. 

Jako przykład podał odcinek drogi Stołowacz-Rajsk (tzw. Pałacowa). Droga jest uczęszczana, 

znajduje się przy niej dużo pól. W czasie tegorocznych żniw, z powodu nieprzejezdności,  do 

tych pól można było się dostać przez Orzechowicze pokonując dodatkowo kilkanaście 

kilometrów. Radny dodał, że są firmy, które przerabiają zakrzaczenia na zrębki, więc może w 

ten sposób spróbować rozwiązać problem. Powiedział, że takich dróg jest więcej, zarówno 

gminnych jak i powiatowych.   

Radny zwrócił uwagę na niedostosowanie się przez Przewodniczącego Rady Gminy do 

klauzuli RODO podczas odczytywania wniosku i projektu uchwały w sprawie rozpoznania 

skargi na działalność Wójta Gminy, mimo, że na początku sesji przypomniał radnym o 

przestrzeganiu tych zasad. Radni otrzymali materiały prawidłowo zanonimizowane. 

Na zakończenie wypowiedzi radny powtórzył swoją uwagę, że w sprawozdaniu z pracy 

komisji błędnie wpisano 4 posiedzenia od początku kadencji, podczas gdy powinien być zapis 

o czterech posiedzeniach od początku bieżącego roku. 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA, odnosząc się do uwag, powiedziała, że zostanie to 

sprawdzone, ale czy to ma jakieś szczególne znaczenie ? Należy się cieszyć z takiej pracy. 



Ważniejszy jest problem odkrzaczania dróg. Odnosząc się do przestrzegania klauzuli RODO 

przez Przewodniczącego, powiedziała, że nie jest Jego winą, że otrzymał taki materiał do 

odczytania. Było to niedopatrzenie nasze i radców prawnych, którzy przygotowują. Co 

prawda nazwisko zostało odczytane, ale wszyscy już raz słuchali tej skargi, wszyscy 

głosowali za jej odrzuceniem i uznaniem, że jest bezzasadna. Dzisiaj głosowanie przebiegało 

nieco inaczej. Pani Wójt zwróciła tym samym uwagę na niekonsekwencję radnych podczas 

tego głosowania.  

- Odnosząc się do zgłoszenia radnego dotyczącego potrzeby odkrzaczania dróg, powiedziała, 

że niektórzy właściciele pól leżących przy drogach potrafią sobie z tym poradzić, wycinając 

krzewy na etapie wczesnego wzrostu. Wycięcie zakrzaczeń w całej gminie jest dużym 

wyzwaniem. Pani Wójt zasugerowała, że do tego celu można wykorzystać środki funduszu 

sołeckiego. Można zasugerować sołtysom w ramach swojego okręgu wyborczego, aby takie 

zadanie ująć do planu. Firmy, o których mówił radny nie są za bardzo zainteresowane 

wycinaniem, natomiast, żeby zakupić własny sprzęt do wycinania, trzeba mieć odpowiedni 

ciągnik. Sprzęt, jakim dysponuje gmina nie jest do tego przystosowany. Mówiąc o funduszu 

sołeckim, Pani Wójt przypomniała deklarację radnego A.G. Tymińskiego o pomocy w 

przygotowaniu wniosku o wykorzystanie funduszu sołeckiego. 

- Radny JERZY CHILKIEWICZ zwrócił uwagę na dużą liczbę i wysoką śmiertelność 

wypadków drogowych na drodze krajowej Nr 19. Pewnym rozwiązaniem byłoby wykonanie  

dodatkowego pasa skrętu przy stacji paliw „Moya” (do Haciek, Plosek, Wojszek). Może 

należałoby przygotować petycję w tej sprawie – od radnych, mieszkańców, czy też Urzędu 

Gminy. 

 Odpowiadając na tę sugestię, Pani Wójt poinformowała, że na spotkaniach z Wojewodą 

zgłaszała ten problem, a dodatkowo zwracała uwagę, że remontowana z udziałem środków 

zewnętrznych droga Haćki-Rajsk zostanie szybko zdewastowana w związku z kierowaniem tą 

trasą samochodów podczas zdarzeń drogowych na „dziewiętnastce”. Dlatego problem dużej 

wypadkowości na tej drodze jest problemem palącym. Podobnie jest z drugiej strony Bielska 

jadąc w kierunku Siemiatycz. Potwierdziła sugestię radnego, że należy wystąpić z pismem do 

oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. 

- Radny JERZY ONACIK powiedział, że odpowiedzią na tę sytuację jest fakt zlikwidowania 

wiele lat temu drugiego pasa ruchu na ul. Piłsudskiego, przedtem była to ulica dwupasmowa. 

 

26. Zamknięcie sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję o godz. 11.39. 
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